



السويس للأسمنت  
Suez Cement  
HEIDELBERGCEMENT Group

**Suez Cement Company**  
K30 Maadi/Ein Sokhna Road  
P.O. Box 2691  
Cairo - Egypt.  
Phone (+2) 02 2522 2000  
Fax (+2) 02 2522 2067

شركة السويس للأسمنت  
الكيلو ٣٠ طريق المعادي - العين السخنة  
ص.ب ٢٦٩١  
القاهرة - مصر.  
تليفون: (+2) 02 2522 2000  
فاكس: (+2) 02 2522 2067

## Messrs: Egyptian Stock Exchange - Disclosure Department

Please be informed that Suez Cement's Kattameya plant was seriously affected by the collapse of a soil barrier around one of the wastewater treatment lakes of a treatment station that serves New Cairo and is located on Cairo-Ain Sokhna road .

The incident caused flooding of 1.5 million cubic meters of treated wastewater.

These water have reached the borders of Kattameya Plant causing damage to part of the limestone belt (around 350 meters), as it was removed from its base with its engines. Moreover, power cables were cut and light posts were damaged, and the asphalt road was cut and demolished as it sank in the water.

We were lucky that no human losses occurred, since no workers were present in that location at that time, which would have put their lives at risk.

Suez Cement have just finished conducting a preliminary estimate for the losses occurred, and the material loss is estimated at EGP 10 MI. And to reserve its rights, a Police report was filled in this regard.

Worth mentioning that, Suez Cement had previously made several risk assessments, correspondences and complaints regarding this issue since 2010, which resulted in the wastewater treatment station building soil barriers, but apparently it didn't suffice for the purpose it was built for.

Respects,

**Ahmed Morshedy**  
Investor Relations Manager  
14/3/2019

## السادة/ البورصة المصرية – إدارة الإفصاح

تحية طيبة وبعد ،،،

يرجى العلم بأن مصنع القطامية التابع لشركة السويس للأسمنت قد تأثر بشكل كبير بسبب إنهيار حاجز ترابي حول واحدة من بحيرات معالجة مياه الصرف الصحي التابعة لإحدى محطات المعالجة بمنطقة القاهرة الجديدة وتقع على طريق القاهرة - العين السخنة.

تسبب الإنهيار في تسرب ١,٥ مليون متر مكعب من مياه الصرف الصحي المعالجة.

هذا، وقد وصلت هذه المياه إلي حدود مصنع القطامية، و تسببت في إنهيار جزء من السير الخاص بنقل الحجر الجيري إلي المصنع (حوالي ٣٥٠ متر)، حيث إقتلع هذا الجزء بكامل مكوناته، بالإضافة إلي قطع كابلات الكهرباء وتدمير أعمدة الإنارة، وهدم طريق أسفلتي بسبب تغطية المياه له.

ولم ينتج عن هذه الواقعة خسائر بشرية، حيث لم يتواجد عمال في هذا المكان في هذا التوقيت، مما كان سوف يعرض حياتهم للخطر.

هذا وقد إنتتهت للتو شركة السويس للأسمنت من عمل تقييم مبدئي للأضرار التي وقعت، حيث تقدر الخسائر المادية المبدئية الناتجة بحوالي ١٠ مليون جنيه، وتم تحرير محضر شرطة بالواقعة للحفاظ علي حقوق الشركة.

والجدير بالذكر، أن شركة السويس للأسمنت قد سبق وقامت بعمل عدة تقييمات مخاطر ومخاطبات وشكاوى في هذا الشأن منذ عام ٢٠١٠، نتج عنها قيام محطة المعالجة ببناء حواجز ترابية، ولكنها لم تقي بالغرض الذي تم إنشائها من أجله.

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام والتقدير،،،



احمد مرشدي

مدير علاقات المستثمرين

٢٠١٩/٣/١٤